
                                                                         Załącznik nr 3 
                                                                                                do Uchwały Nr XXXII /297/17 

SPRAWOZDANIE 
Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI PLANOWANIA PRZESTRZENNEGO, 

GOSPODARKI KOMUNALNEJ, INWESTYCJI I OCHRONY ŚRODOWISKA 
RADY MIEJSKIEJ W GRYFINIE 

ZA ROK 2016 
 

Komisja Planowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej, Inwestycji i Ochrony 
Środowiska pracowała w następującym składzie pracowała w składzie: 
 

1. Krzysztof Hładki - Przewodniczący Komisji 
2. Zbigniew Kozakiewicz – Z-ca Przewodniczącego Komisji 
3. Jacek Kawka – członek komisji 
4. Zdzisław Kmieciak  - członek komisji 
5. Ireneusz Sochaj  – członek komisji 
6. Jolanta Witowska – członek komisji 
7. Małgorzata Wisińska – członek komisji 

 
w oparciu o plan pracy na 2016 r. przyjęty uchwałą Rady Miejskiej Nr XVII/144/15 dnia 17 
grudnia 2015 r. 
 
W okresie objętym sprawozdaniem Komisja odbyła 14 posiedzeń.  
Poza wypracowaniem stanowisk do projektów uchwał Komisja zrealizowała następujące 
zadania: 

1. Dokonała analizy planu remontów dróg na 2016 r. 
2. Uzyskała informacje dotyczące strefy przemysłowej w Gardnie i pozyskiwania 

inwestorów. 
3. Zapoznała się z realizacją programu niskoemisyjnego w gminie Gryfino.  
4. Zapoznała się ze stanem dróg po okresie zimowym. 
5. Zapoznała się ze stanem infrastruktury w strefie przemysłowej Gardno.  
6. Oceniła funkcjonowanie systemu ustawy śmieciowej. 
7. Komisja zapoznała się tematem dotyczącym ochrony zabytków na terenie gminy 

Gryfino. 
8.  Omówiła formy zagospodarowania i „ożywienia” nabrzeża.  
9.  Komisja zapoznała się z przygotowaniem do sezonu letniego plaży gminnej. 

    10.  Dokonała analizy wykonania budżetu za rok 2015. 
    11.  Komisja uzyskała informacje na temat ochrony środowiska naturalnego na terenie  
           gminy Gryfino. 

12. Komisja dokonała analizy realizacji budżetu za pierwsze półrocze 2016 r. 
13. Komisja dokonała oceny stanu kamienic i założeń do planu budowy mieszkań 

socjalnych w Nowym Czarnowie. 
14. Komisja zapoznała się z realizacją projektu Senior WIGOR. 
15. Komisja omówiła projekt budżetu na 2017 r.  
16. Przygotowała plan pracy na 2017 r.  

 

 

 



Wnioski Komisji wypracowane do Rady Miejskiej i Burmistrza Miasta i Gminy: 

• Komisja Planowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej, Inwestycji i Ochrony 
Środowiska wraz z Komisją Budżetu, Finansów, Rolnictwa i Aktywności 
Gospodarczej wnioskowały o przedstawienie w formie pisemnej szczegółowej 
informacji na temat: zasad funkcjonowania jednostki organizacyjnej gminy Dzienny  
Dom Senior WIGOR, - zasad umieszczania w niej podopiecznych, informacji na temat 
usług opiekuńczych i relacji z odpowiednimi dodatkami, zasiłkami itd., - jaka była 
największa ilość osób korzystających z tej jednostki, ilość osób korzystających  
obecnie z tej jednostki.  

• Komisja wnioskowała o to, aby termin składania wniosków do budżetu był tak samo 
nagłośniony i ogłoszony jak wnioski do budżetu obywatelskiego.  

 

Burmistrz Miasta i Gminy Gryfino nie udzielił odpowiedzi na jeden wniosek komisji. 

 

      Przewodniczący Komisji 

                                                                Krzysztof Hładki 
 


